

Questions and Answers RFP 1000210001 CPADS Survey

Questions et réponses DDP 1000210001

Question: Please define “sensitive”.

Answer: When referring to projects of a sensitive subject matter this refers to topics such as substance use, sexual health, family violence, conflict with the law, etc. Sensitivity is defined as a subject matter that might produce emotional reactions in the respondent therefore requiring concerns with the welfare of the respondent that are not typical of all surveys and polls. It will be up to you to provide sufficient details to demonstrate that the projects you worked involved sensitive subject matter as it is defined in the Statement of Work “referring to topics such as substance use, sexual health, family violence, conflict with the law”, etc.

Question: Would a MBA be acceptable as an alternative to a MSc.?

Answer: The principal investigator for this project is required to have an MSc. in a health or social science related field. An MBA would not meet this requirement. However this project is to be undertaken by a team of individuals (principal investigator, data analyst etc.). Please verify that the project team member who would be designated as the principal investigator meets the educational requirements before submitting a proposal.

Question: S'il vous plaît définir «sensible».

Réponse: Lorsque vous vous référez à des projets portant sur un sujet sensible, vous faites référence à des sujets tels que la toxicomanie, la santé sexuelle, la violence familiale, le conflit avec la loi, etc. La sensibilité est définie comme un sujet pouvant produire des réactions émotionnelles chez le bien-être du répondant qui n'est pas typique de tous les sondages et sondages. Il vous appartiendra de fournir suffisamment de détails pour démontrer que les projets sur lesquels vous avez travaillé portent sur des sujets sensibles au sens de l'Énoncé des travaux « faire référence à des sujets tels que la consommation de substances psychoactives, la santé sexuelle, la violence familiale, les conflits avec la loi », etc.

Question : Un MAA serait-il acceptable comme alternative à un MSc?

Réponse : L'enquêteur principal de ce projet doit être titulaire d'une maîtrise dans un domaine lié à la santé ou aux sciences sociales. Un MAA ne satisferait pas à cette exigence. Cependant, ce projet doit être entrepris par une équipe de personnes (chercheur principal, analyste de données, etc.). Veuillez vérifier que le membre de l'équipe de projet désigné comme chercheur principal satisfait aux exigences en matière de formation avant de soumettre une proposition.